

《单词百科:safeguards是什么意思?safeguards怎么发音?safeguards的解释和用法》

英语单词safeguards是什么意思?safeguards怎么读?safeguards怎么发音?简答网为您整理了safeguards的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



safeguards怎么读

safeguards的读音:[ˈseɪfɡɑːdz]

safeguards的意思

1、n.防护措施, 安全设施(safeguard的名词复数);

safeguards的相关词组

- 1、to safeguard world peace 维护世界和平
- 2、to safeguard national sovereignty and national resources 维护国家主权和国家资源

safeguards的双语例句

1、The Bill of Rights safeguards our individual liberties.

权力法案保护我们的个人自由.

2、The Sun Ray decision follows the federal pattern of tolerating broad delegations but insisting on safeguards.

“阳光”案的判决仿效联邦容许广泛授权的做法,但又坚持保护措施.

3、Destructors provide appropriate safeguards, such as automatically calling the base type's destructor.

析构函数提供了适当的保护措施,如自动调用基类型的析构函数.

4、So actually a free trade area of the product be implemented safeguards.

因此实际上在自贸区中不能对该产品实施保障措施.

5、We will introduce legal safeguards against fraud.

我们将推行防止欺诈的法律条款.

6、The document also inaccurately described a trustee that safeguards invested assets.

文件对保护这些资产安全的托管公司的描述也不准确.

7、There is a price to be paid for maintaining these safeguards.

维持这些防范措施是要付出代价的.

8、The history of liberty has largely been the history of the observance of procedural safeguards.

自由的历史在很大程度上是遵守程序保障条款的历史.

9、Soldiers on duty as safeguards occupy a protected status.

值护航警卫勤务之士兵拥有被保护地位.

10、Any such request shall be notified immediately to the Committee on Safeguards.

任何此种请求应立即通知保障措施委员会。

11、 Apart from Switzerland, those places that allow assisted suicide have similar safeguards.

除了瑞士,一些允许协助自杀的地方也有类似的保障措施。

12、 Any such action shall be notified immediately to the Committee on Safeguards.

任何此类行动应立即通知保障措施委员会。

13、 Beijing housing safeguards chief of office Cheng Jianhua to disclose.

北京住房保障办公室主任程建华透露。

14、 A few simple safeguards and the whole system survived a massive storm.

一点简单的保障措施就可以让整个银行体系成功度过这场大风暴。

15、 Such action shall be notified immediately to the Committee on Safeguards.

此种行动应立即通知保障措施委员会。

以上是简答网为您整理的safeguards怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更

多关于saf

eguards的用法、saf

eguards的释义、safeguards的相关详情

请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/safeguards>